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Naviještajmo Boju prisutnost među nama

Draga braćo i sestre!

samo jedan dan razdvaja ovu 4. nedjelju došašća od blagdana Boića. Sutra navečer okupit ćemo
se proslaviti veliko otajstvo ljubavi koje nam nikad ne prestaje biti povodom za divljenje. Bog je
postao sinom čovječjim kako bismo mi postali djeca Boja. Tijekom došašća iz srca Crkve često se
uzdizao zaziv "Dođi, Gospodine, pohodi nas svojim mirom, tvoja prisutnost neka nas ispuni
radošću". Evangelizatorsko poslanje Crkve odgovor je na kliktaj "dođi, Gospodine Isuse", koji
prolazi cijelom poviješću spasenja i nastavlja izlaziti s usana vjernika. "Dođi Gospodine i preoblikuj
naša srca, da se svijetom prošire pravda i mir". Na to eli podsjetiti Doktrinalna nota o nekim
aspektima evangelizacije koju je nedavno objavila Kongregacija za nauk vjere. Taj dokument eli
zapravo podsjetiti sve kršćane, u situaciji u kojoj ni mnogim vjernicima više nije jasan smisao
postojanja evangelizacije, da primanje dobre vijesti u vjeri potiče na prenošenje toga spasenja
koje je dobiveno kao dar.

Doista, istina koja spašava ivot, koja se utjelovila u Isusu, raaruje srce onoga koji je prima,
ljubavlju prema blinjemu koja ga pokreće da slobodno daruje ono što je sam besplatno primio. Biti
dostignuti prisutnošću Boga koji nam postaje blizak o Boiću, neprocjenjiv je dar, dar koji nam moe
omogućiti da ivimo u sveopćem zagrljaju prijatelja Bojih, u onoj mrei prijateljstva s Kristom koja
povezuje nebo i zemlju, koja vodi ljudsku slobodu prema ispunjenju i koja, ako je ivljena u svojoj
istini, cvate besplatnom ljubavlju, punom brige za dobro svih ljudi. Ništa nije ljepše, hitnije i vanije
od ponovnog besplatnog davanja ljudima onoga što smo besplatno primili od Boga. Ništa nas ne
moe ispričati ili osloboditi od toga časnog i privlačnog zadatka. Radost Boića koju doivljavamo,
dok nas ispunja nadom, potiče nas u isto vrijeme da svima naviještamo Boju prisutnost među
nama.



Neusporediv uzor evangelizacije Djevica je Marija koja je svijetu prenijela, ne neku ideju, nego
Isusa, utjelovljenu Riječ. Zazovimo je s pouzdanjem kako bi Crkva i u naše doba naviještala Krista
Spasitelja. Svaki kršćanin i svaka zajednica radosno s drugima dijele dobru vijest da je Bog tako
ljubio svijet da je dao svoga Sina Jedinorođenoga da se svijet po njemu spasi. To je istinski
smisao Boića, što ga moramo ponovno otkriti i snano proivjeti
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